

Software Engineer - (m/f)

Responsibilities

- Analysis, design, implementation and integration of components based on a distributed SOA financial application server platform in an agile environment
- Autonomous planning and implementation of specifications in close cooperation with functional departments

Requirements

Professional

- Excellent knowledge about .NET-framework
- Comprehensive experience in the development of professional enterprise software in C#
- Experience in planning and developing front end (DevExpress for WinForms)
- Knowledge in distributed systems, databases
- Knowledge in the following fields is appreciated: banking and trading systems, financial information systems, communication protocols

Personal

- Enjoy working autonomously
- Show self-initiative and dedication
- Enjoy working in an agile environment
- Responsible and team oriented working style, assertiveness
- Willingness to learn and high commitment
- Excellent knowledge of German, good command of English

Compensation

- Depending on the qualification, a monthly gross salary between € 3,000 and € 4,500 (14x per year) is being provided
- Performance-based bonus payment
- Company pension scheme
- Restaurant vouchers

Software Engineer - Vollzeitbeschäftigung (m/w)

Verantwortlichkeiten

- Analyse, Design, Implementierung und Integration von Komponenten auf Basis einer verteilten SOA Financial Application Server Plattform in einer agilen Umgebung
- Eigenverantwortliche Ausarbeitung und Umsetzung von Spezifikationen in enger Zusammenarbeit mit den Fachbereichen

Anforderungen

Fachlich

- Ausgezeichnetes Wissen über das .NET-Framework
- Umfassende Erfahrung in der Entwicklung von professioneller Enterprise-Software mit C#
- Erfahrungen in der Programmierung von Front-End (DevExpress für WinForms)
- Kenntnisse in verteilten Systemen und Datenbanken
- Kenntnisse in Banken-, Börsen- oder Handelssystemen von Vorteil

Persönlich

- Freude am selbstständigen Arbeiten
- Eigeninitiative und Umsetzungsstärke
- Verantwortungsvoller und teamorientierter Arbeitsstil
- Begeisterungsfähigkeit
- Hohe Lern- und Einsatzbereitschaft
- Ausgezeichnete Deutsch-, gute Englischkenntnisse

Vergütung

- Das Bruttogehalt beträgt, abhängig von der Qualifikation, zwischen € 3.000 und € 4.500 monatlich (14x jährlich)
- Leistungsabhängiger Bonus
- Betriebliche Pensionsvorsorge
- Essensgutscheine